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Referat 
 

Bestyrelsesmøde i BK Nord, tirsdag, den 20.10.2024, kl. 17.00 
 

Til stede: Kathrine Borregaard, Keld Kjær, Tommy Andersen,  Ejnar Hobolth og Vidar Pedersen  
 
Fraværende:  Lotte Nielsen og Bente Siggaard Andersen 
 
Referent:        Kathrine Borregaard 

 Dagsorden  
 

Opfølgning 

Godkendelse af referat  
fra sidste møde. 
 

-  

Afholdte arrangementer A. Kreds 4 weekend 5-6. oktober. Veltilrettelagt. Fin 
turneringsledelse. God og rigelig mad. Stor tilfredshed 
blandt deltagerne. Sollyset var generende søndag 
formiddag. 
B. Efterårsturnering måtte aflyses grundet for lavt antal 
tilmeldte. Vi prøver at lave turnering i vinterferien alligevel. 
C. Tommys turnering i Aalborgtårnet forløb fint og gav 
overskud til BK Nord 

 
 

Status på undervisning Nuværende hold kører planmæssigt med 4- 6 borde hver 
gang. Bente vil sætte de kursister, der er tilmeldt BK Nord 
på BC3, når betaling er sket. 

Samarbejdet med Aalborg Bridgeklub diskuteres. 

 

Status på spilledage Tirsdag eftermiddag kører fint, men der må gerne være 
flere deltagere. Onsdag aften: Tommy har sagt fra i forhold 
til at finde substitutter. Har fået en gruppe hjælpere til 
afvikling af turneringer. Torsdag kører fint. 

 

 

Kommende 
arrangementer 

Sølvpointturnering. Skuffende få deltagere. Der bliver kun 
en 6 bords række. Forsøger at finde det sidste par.  
Martin er turneringsleder. Kathrine køber brød, pålæg og 
kage. Lotte vil hjælpe i køkkenet. Det diskuteres, om 
tidspunkt for sølvpointturnering skal ændres eller man skal 
opgive at afholde turneringen.  
Juleafslutning: Onsdag aften holder julefrokost med 
bridgespil og banko. 
Sidste spilledag inden jul er der gløgg og æbleskiver til alle 
klubberne i BK Nord. Tommy og Kathrine laver aftale med 
Bo Blach og anmoder om bedre gløgg.  
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 Dagsorden  
 

Opfølgning 

Ved privat arrangement 16/11 og 14/12 skal der gøres rent 
før og efter. Lånerne skal betale for rengøring for 2½ times 
løn omregnet til 375  per gang. 

Bridgehuset 
 

Tommy har skaffet enkelt kort kassette i materiale, hvor der 
kan påsættes stregkoder ordentligt. 
Har endvidere købt kort med større motiver, som nok er 
lettere at læse. Erfaret kort kan  købes  direkte fra firma i 
Sverige til billigere pris end fra Dbf. 
Det aftales, at Tommy køber 3x32 nye kort kassetter, så vi 
kan erfare, hvorledes det kører i kortblandemaskinen. 
Intet nyt om indkøb eller rengøring. 
 
Det besluttes at starte med at finde tilbud om gardiner eller 
persienner. 
Til næste bestyrelsesmøde skal vi have diskussion om 
lejebetingelser m.m.  
Skal muligvis satse på at ændre lejekontrakten med Aalborg 
Bridgeklub. Ejnar laver oplæg 
 

 

Næste møde  29.11.2024  kl. 17.00  
Vi spiser lidt julemad og spiller evt kort bagefter. Lottes og 
Tommys må gerne tage mand/ kone med. 
 

 

 
 
 


